
Referat Bestyrelsesmøde d. 6/3-23 kl.19   
  
  

Deltagere: Heidi Selmer Pedersen (HSP), Bo Pedersen (BP), Jeannette Würtz (JW), Per 

Andersen (PA), Jens Dalsgaard Hansen (JDH), Jette Caludann (JC), Jesper Rasmussen 
(JER), Per Nielsen (PN), Jan Schunck (JS) 

  
Fraværende:   

  

Referent: Jeannette Würtz 
 

Ordstyrer: Per Nielsen 
  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt 

 

2. Konstituering af bestyrelse 

- Gennemgang og godkendelse af forretningsorden 

Bestyrelsen konstituerer sig 

Formand – Heidi Selmer Pedersen 

Næstformand - Per Nielsen 

Kasserer – Jeannette Würtz 

Sekretær - Jens Dalsgaard – Jeannette tager referat fra bestyrelsesmøderne 

 

Godkendelse af forretningsorden 

Der tilføjes i forretningsordenen, at HR- og forretningsudvalget også består af næstformanden. 

Alle beslutninger ud over budgettet, der binder DGK for over 25.000 skal drøftes konkret og 

godkendes af bestyrelsen i sin helhed. 

Enhver tvivl skal foreligges bestyrelsen inden der tages endelig beslutning – evt. pr.mail. 

 

Fordeling af udvalg 

Baneudvalg – Per Nielsen og Jan 

Handicap og regeludvalg – Jan og Bo 

Rekruttering – Jette og Jens 

Sponsor – Heidi og Jeannette 

Cafeudvalget - nedlægges ifm. forpagter overtager driften 



Frivilligeudvalget – Per Andersen 

Begynderudvalget – Jens og Jette 

Turneringsudvalget - Bo 

Sportsudvalg – Jens og Jesper 

Juniorudvalg – Jens og Jeannette 

Der nedsættes et nyt udvalg “Udvalg for Fundraising” - Jesper er ansvarlig herfor 

 

3. Planlægning af mødekalender for 2023 

Bestyrelsesmøder 

11. April 2023 

15. Maj 2023 

12. Juni 2023 

14. August 2023 

Møderne afvikles fra kl. 19.00 - 22.00 - fællesspisning kl. 18.00, i det omfang cafeen har åbent, dette 

er for egen regning 

Strategidag planlægges til den 26. Maj 2023 – HSP skriver mail til Kim fra DGU og efterfølgende 

indkalder medarbejderne. 

 

4. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 

- Turneringsudvalget – medlemmer af udvalget, flere turneringer 

Der er afviklet møde med de medlemmer der har meldt sig, og man er godt i gang med arbejdet. 

Priserne på turneringsfee skal afstemmes, da vores omkostninger til forplejning er steget – alle 

turneringer øges som udgangspunkt med kr. 50. 

De turneringer der er planlagt øges nu med ovenstående. 

Det fastholdes, at for ikke medlemmer betales der en greenfee på kr. 200 ud over turneringsgebyret 

- Begynderudvalget  

Alle rettelser er gennemført på hjemmesiden 

Det indskærpes, at DGU kortet først udstedes når man melder sig ind som fuldtidsmedlem 

Der skal arbejdes på fastholdelse – dette udspringer naturligt fra begynder-, rekrutterings og 

turneringsudvalg, som kommer med et oplæg. 

- Status på “Giv en gave” projekter (forventes klar inden sæsonstart/GJT) 

Kasser til målebånd er bestilt 

Vaskeplads er også i proces 



- Status på forsikringsgennemgang, fonde og ladestandere (Jesper) 

Ladestandere 

Der er en gratis mulighed for ladestandere fra Norlys, som er udgiftsneutral, men som ikke bliver 

anvendt i andre golfklubber. JER har undersøgt ved Clever, som også har et tilbud, hvor de står for 

alle omkostningerne – JER afsøger mulighederne for en udgiftsneutral løsning, som koordineres med 

baneejer inden det sættes i gang. 

Fonde 

Det nye udvalg for fundraising er allerede i fuld gang og ved at danne sig et overblik – her er et 

kæmpe potentiale, der skal udnyttes. De to første prioriteter er nyt banetoilet og atriumgården i 

sammenhæng med cafeområdet. 

Derudover udarbejdes der oversigt på fællesdrevet, hvis man får ideer til ting der kan søges midler 

til. 

Forsikringer  

DGK er enormt underforsikret. Vores medarbejdere og frivillige er dækket godt ind via vores 

gruppeforsikringer gennem DGU. 

Der arbejdes videre med et overblik herover i samarbejde med greenkeeperne – herefter sendes 

behovet i udbud for tilbudsindhentning. 

 

5. Økonomi 

- Budget 2023 – hvor kan vi få flere penge ind og hvor kan vi spare 

OBS! for omkostninger til forplejning 

Alle udvalg skal være opmærksom på, at omkostningerne til forplejning stiger, og dette ikke er 

indregnet i budgettet, så hver udvalg skal ud og finde interne besparelser, hvis de har omkostninger 

til forplejning. 

Besparelse 

Der må forventes yderligere besparelse i 2023, som naturligt må falde på medlemsrelaterede 

udgifter.  Dette drøftes vider når budgetopfølgningen for 1. kvartal foreligger. 

Aftalen med hallen 

Aftalen med Hallen forhandles videre, således denne bliver udgiftsneutral for DGK. HSP og JW tager 

den videre forhandling. 

Huslejeforhøjelsen 

Baneejer har tilbudt at en del af den kontraktlige huslejeregulering føres tilbage til klubben til et 

øremærkes et projekt i DGK – Bestyrelsen er enige i, at pengene skal gå til “Projekt Atriumgård”   

Tjene flere penge (Jan Schunk) 

Sponsorhjørner - et sted hvor man som sponsor har mulighed for at synliggøre sig i en periode for er 

vist beløb - dette skal være synligt på hjemmesiden – der kan laves aftale med sponsoren om et fast 

beløb eller et salg hvor noget tilfalder DGK – dette tages med i sponsorudvalget. 



 

Der skal arbejdes mere på rekruttering af Nordmænd og Svenskere, der bør laves et samarbejde om 

et nyt koncept eventuel med en øvrig samarbejdsklub, hvor vi kan kombinere med 

overnatningsmulighed. HSP og JS følger op. 

 

Mere fokus på firmaarrangementer og “sælge” os selv som firmaarrangementer og teambuilding. JC 

og JS følger op 

 

Turnering kun for piger, med ex. efterfølgende modeshow, hvor der tænkes ud over kanten. 

Ranglistespillere 

Der er i år ikke afsat midler til ranglistespillere. 

Hvis dette skal prioriteres fremover, skal der være en dialog omkring hvilken profilering DGK skal 

have herudaf, og hvad de gensidige forventninger til hinanden er. 

 

6. Forretningsudvalget 

Forpagtningsaftalen - Indholdet heraf er lukket punkt 

Der opfordres til, at alle medlemmer bakker op, og sørger for at støtte op om den fremtidige forpagter. 

 

ÅBNINGSTIDERNE ER SOM MINIMUM 
Sommersæsonen 1. april – 30. oktober: 

Mandag   Lukket 

Tirsdag - torsdag   kl. 10-21 

Fredag   kl. 10-19 
Lørdag – søndag – helligdage  kl. 10-16 

 

Royal Unibrew 

Royal Unibrew sponsorerer drikkevarer til sponsormatchen 

Ekstra lokaler ved juniorrummet  

Der arbejdes med baneejer på, at få frigivet nogle ekstra lokaler som opbevaringsrum mv. HSP og JW 

har ansvaret herfor. 

 

7. Møde med DGI, Simon Aagaard 

- Hvad kan DGI hjælpe os med – se vedhæftet mail. 

Simon Aagaard inviteres til et møde med bestyrelsen og forklarer hvad de kan tilbyde – HSP har 

ansvaret herfor. 

 

8. DGU-kurser – nogle som ønsker at deltage I nogle af dem? Se vedhæftet mail 

Hvis man deltager, betaler man deltagergebyret af eget udvalgsbudget. 



 

9. Et medlem har forespurgt, hvordan vi forholder os, hvis et medlem bliver syg el. og ikke 

kan spille golf? Skal man betale kontingent resten af året eller kan det sætte i bero i en 

periode? 

Vedtægterne hjemler ikke denne mulighed. En anden udfordring er, at nogle har betalt helårligt, 

halvårligt og andre månedligt. 

 

10. KIK – hvordan skal det køre fremadrettet ift. blokeringer og opfølgning på overholdes af 

blokeringer vs. Tilmeldinger 

Alle, der tidligere havde adgang har fået slettet deres adgange – der er usikkerhed omkring, hvorfor 

denne sletning er sket. 

Punktet tages op til drøftelse som et selvstændigt punkt på kommende bestyrelsesmøde efter 

ovenstående er undersøgt nærmere. 

 

11. Evt. 

Jeannette 

10 års - Jubilæumsfest enten sidste weekend i oktober eller første weekend i november – HSP, PN, JS 

og JW har ansvaret for koordinering og planlægning, hvor der arbejdes med en fest for medlemmer 

og deres ægtefæller. 

Heidi 

DGU introduktionsnumre skal fordeles – HSP sørger for dette  

–PN og JW sidder over i år, hvilket går på skift fremover. 

 

Punkter til næste bestyrelsesmøde: 

Drøftelse af overordnet beslutning om, at DGK ikke afholder omkostninger til forplejning, kørsel og 

overnatning i forbindelse med turneringsspil af enhver art –dette samtidig med en besparelse i 

sportstruppen, juniortruppen og “medlemsrelaterede udgifter generelt” 

 

Punkter fra generalforsamlingen; 

Mulighed for nyt €G samarbejde eller andet tilbud 

Hvordan forholder vi os til baneservice og kontrol i 2023 – gratister skal “stoppes” 

 

 

 



 


